
Wszystkim serdecznie polecam skorzystanie z usług firmy Maklers. Jeśli chcecie 

uzyskać licencję maklera papierów wartościowych i zastanawiacie się czy warto skorzystać ze 

szkolenia firmy Maklers, które Was do tego przygotuje powiem Wam, że warto. 

Osobiście jestem bardzo zadowolony ze szkolenia, które prowadził Pan Mariusz 

Śliwiński. Skorzystałem  z kursu wideo, który obejmował 60 godzin nagrań podzielonych na 

różne zakresy tematyczne. Pan Mariusz w  bardzo przystępny sposób przedstawiał wiedzę na 

filmach, i mówił na czym szczególnie należy się skupić. Oprócz tego otrzymałem półroczny 

dostęp do testów online na maklers.arslege i całą masę materiałów do nauki poczynając od 

wydrukowanych prezentacjach z nagrań a kończąc na przepisach prawa niezbędnych do nauki. 

Jednym słowem bardzo solidną porcję materiałów. Dodatkowo mogłem się konsultować z 

Panem Mariuszem na Skype’ie lub mailowo. 

 Do egzaminu na maklera podchodziłem PIERWSZY raz 26 października 2014 i nie 

ukrywam, że bez pomocy firmy Mariusza Śliwińskiego z całą pewnością nie zdałbym go. 

Materiału przedstawionego w komunikacie KNF było mnóstwo zarówno prawa jak i teorii. Nie 

miałem zielonego pojęcia na czym się skupić, jak rozwiązywać zadania rachunkowe, ani na 

jakiej teorii się skupić, żeby zdać egzamin. Dopiero Pan Mariusz powiedział na co zwrócić 

uwagę przy nauce i przekazał niezbędną wiedzę. Na egzaminie uzyskałem 165 punktów. Nie 

da się ukryć szału nie ma, ale zaznaczam jeszcze raz, że to było moje pierwsze podejście.  

 Moim skromnym zdaniem Pan Mariusz bardzo solidnie przygotuje Was na egzamin na 

maklera papierów wartościowych. Jeśli tylko zdecydujecie się na usługi jego firmy. Jest 

bardzo dobrym mentorem i w prosty sposób przekazuje wiedzę. Tak więc wszystkim, którzy 

chcą uzyskać licencję maklera papierów wartościowych mogę z czystym sumieniem polecić 

przedsiębiorstwo Maklers. Gwarantuję, że będziecie zadowoleni tak jak i ja. 
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